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Onderwerp : Motie: ontmoetingsplekken Marsdijk 
 
 
Geachte leden van de raad, 
 

 

Op 20 juli 2023 heeft u de motie ontmoetingsplekken voor de wijken Lariks en Marsdijk unaniem 
aangenomen. 
 
Als het gaat over de wijk Marsdijk vroeg u het college twee acties in gang te zetten. Ten eerste om 
in gesprek te gaan met het bestuur van de Dissel en de initiatiefnemers van Activiteiten Marsdijk 
met als resultaat een gelijkwaardig gebruik van de Dissel. Ten tweede om met Activiteiten Marsdijk 
op zoek te gaan naar een tweede locatie voor een laagdrempelige ontmoetingsplek in Marsdijk.  
 
We hebben gesproken met het bestuur van de Dissel en met de initiatiefnemers van Activiteiten 
Marsdijk over een gelijkwaardig gebruik van het wijkgebouw. We hebben in de zoektocht naar een 
tweede locatie in Marsdijk de mogelijkheden van verschillende gebouwen verkend. De conclusie is 
dat een tweede locatie openen op korte termijn niet haalbaar is. Daarom richten we ons eerst op 
het verbeteren van het gebruik van de Dissel. In deze brief leest u de stand van zaken.  
 
Gelijkwaardig gebruik van de Dissel 
Op 2 mei 2024 is er een gesprek geweest met het bestuur van de Dissel en Activiteiten Marsdijk om 
te bespreken wat nodig is om een gelijkwaardig gebruik te kunnen realiseren. Tijdens dit overleg 
zijn de onderstaande afspraken gemaakt. 
 

Ervaren belemmering Afspraak 

De Dissel is te klein. De gemeente gaat de uitbreidingsmogelijkheden van de 
Dissel verkennen. De vragen die hierbij van belang zijn is of 
er uitgebreid mag worden en welke behoefte er is. Het 
streven is om de verkenning in het derde kwartaal af te 
ronden. 
 

De openingstijden zijn te beperkt. Activiteiten Marsdijk krijgt een sleutel van de Dissel zodat 
zij het gebouw zelf kunnen openen en sluiten. Het voordeel 
hiervan is dat er hiermee meer ruimte is om activiteiten 
aan te bieden. 
 
 

  



   

 

De Dissel is duurder om te huren. Activiteiten Marsdijk maakt gebruik van eigen vrijwilligers. 
Doordat Activiteiten Marsdijk het gebouw nu zelf kan 
openen en zelf schoonmaakt, kan de huur voor het gebruik 
van ruimtes in de Dissel omlaag. Activiteiten Marsdijk 
levert de Dissel schoon op, in de staat zoals het pand is 
aangetroffen. Dit drukt de kosten. 
 

Er is te weinig opslagruimte. De gemeente gaat de mogelijkheden i.s.m. beide partijen 
verkennen en dit knelpunt in het najaar te kunnen 
verhelpen. 
 

Al het werk van de Dissel komt op 
een beperkt aantal bestuursleden 
terecht en is hiermee kwetsbaar. 

Het bestuur van de wijkvereniging stelt een oproep voor 
nieuwe bestuursleden op. Deze oproep zal ook worden 
verspreid door de gemeente en Activiteiten Marsdijk. 
 

Er zijn te weinig vrijwilligers. Vaart Welzijn gaat het bestuur van de wijkvereniging 
Marsdijk ondersteunen bij het uitbreiden van het 
vrijwilligersbestand t.b.v. de Dissel. 
 

De samenwerking tussen beide 
partijen verloopt stroef. 

Er is afgesproken dat partijen elkaar de ruimte geven en 
uitgaan van vertrouwen. Gedurende het gesprek blijkt dit 
een lastig punt waar nog aan gewerkt moet worden. 
 

De verstrekte subsidie aan de 
wijkvereniging schiet tekort. 

Het verzoek wordt meegenomen in de begroting van 2025. 

 
Tweede locatie laagdrempelige ontmoetingsplek 
Er is onderzoek gedaan naar mogelijke bestaande locaties in Marsdijk die geschikt zijn als tweede 
ontmoetingsplek. Voor alle onderzochte locaties geldt dat zij op dit moment niet voldoen aan de 
voorwaarden om als tweede ontmoetingsplek te fungeren. 
 
Activiteiten Marsdijk heeft ook zelf initiatief genomen en wensen voor een Buurtschuur in de wijk 
op papier gezet. Zij vragen een volledige tweede wijkcentrum met daarin een grote zaal, twee 
kleine ruimten, kantoorruimte en de nodige buitenruimte. Het wensbeeld zal verder uitgewerkt 
moeten worden om meer te kunnen zeggen over de kosten en de haalbaarheid. 
 
Een tweede locatie voor een ontmoetingsplek is op korte termijn niet voor handen. Dit vraagstuk 
pakken we verder op bij de wijkaanpak Marsdijk. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
burgemeester en wethouders, 
 
   
 

 
 
 
 
burgemeester     gemeentesecretaris 
M.L.J. Out     T. Dijkstra  


